
PROTOKÓŁ  NR  XXXIV/2018 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           
przebiegu obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Osiecznej w dniu 12 kwietnia 2018 r.                       

w godzinach od 12.00 do 13.15 w sali sesyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Osiecznej. 

 

 

 

 

 

Przewodniczący obrad:  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Osiecznej Pan Roman Lewicki. 

 

 

 

 
 

Otwarcia XXXIV sesji Rady Miejskiej oraz powitania Radnych, Gości i pracowników 

Urzędu Miasta i Gminy dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki. 

Na stan 15 Radnych w obradach XXXIV sesji Rady Miejskiej udział wzięli Radni: 

1. Pani Zofia Biała 

2. Pani Magdalena Cyka 

3. Pan Zbigniew Demski 

4. Pani Judyta Dudka  

5. Pan Mirosław Stanisław Forszpaniak 

6. Pan Jarosław Glapiak 

7. Pani Renata Helena Helińska 

8. Pan Robert Przemysław Jaraczewski 

9. Pan Marek Kozak 

10. Pani Krystyna Stanisława Krajewska 

11. Pan Hubert Kraśner 

12. Pan Roman Paweł Lewicki 

13. Pan Robert Krzysztof Skrzypek 

Pan Radny Dariusz Bojek i Pan Radny Andrzej Kaczmarek poinformowali o nieobecności na 

dzisiejszej sesji. Lista obecności Radnych Rady Miejskiej stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu. 

Ponadto w obradach XXXIV sesji Rady Miejskiej udział wzięli pracownicy Urzędu Miasta                      

i Gminy w osobach: 

Pan Stanisław Glapiak  -   Burmistrz Miasta i Gminy Osieczna, 

Pan Stefan Kuśnierek   -   Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Osieczna,  

Pani Hanna Smektała   -   Skarbnik Miasta i Gminy Osieczna, 

Pan Sławomir Kosmalski   -   Sekretarz Miasta i Gminy Osieczna,  

Pan Krzysztof Bojarczuk    -   Radca prawny, 

Pani Aldona Nyczak    -   podinspektor Urzędu Miasta i Gminy Osieczna, 

Pani Małgorzata Nowak  -   protokolant. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki stwierdził, że w sesji uczestniczy                 

trzynastu Radnych, w związku z czym podejmowane uchwały będą miały charakter 

prawomocny. Lista obecności zaproszonych Gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 
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Ad. 1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Otwieram XXXIV sesję Rady Miejskiej w Osiecznej w dniu 12 kwietnia 2018 r. Witam 

Samorządowców i pracowników Urzędu na kolejnej sesji Rady Miejskiej. Zamykam punkt 

pierwszy porządku obrad. W punkcie drugim przedstawię porządek obrad dzisiejszej sesji. 

Ad. 2. Odczytanie porządku obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki:  
Porządek obrad dzisiejszej sesji przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Odczytanie porządku obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Osiecznej. 

3. Zgłaszanie interpelacji przez Radnych Rady Miejskiej w Osiecznej. 

4. Zapytania Radnych Rady Miejskiej w Osiecznej. 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej                             

w Osiecznej. 

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Rady 

Miejskiej w Osiecznej. 

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta i Gminy Osieczna.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIV/214/2017 Rady Miejskiej                    

w Osiecznej z dnia 11 maja 2017 r. w sprawie zaciągnięcia w latach 2017-2026 pożyczki 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na finansowanie 

zadania pn.: „Przebudowa z rozbudową oczyszczalni ścieków w Osiecznej”.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Miasta i Gminy Osieczna                 

na 2018 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Osieczna na lata 2018-2026. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/273/2018 Rady Miejskiej                       

w Osiecznej z dnia 8 lutego 2018 r. w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę Osieczna 

w 2018 roku pomocy finansowej na rzecz Powiatu Leszczyńskiego.   

12. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania Radnych – informacja 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Osiecznej. 

13. Wolne głosy i wnioski. 

14. Przyjęcie protokołu XXXIII sesji Rady Miejskiej w Osiecznej. 

15. Zakończenie obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Osiecznej.   
Czy Państwo Radni mają pytania do przedstawionego porządku obrad? Nie widzę. Dziękuję. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad proszę podnieść 

rękę – 13 głosów. Kto jest przeciw? – 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 0 głosów. 

Dziękuję. Stwierdzam, że porządek obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Osiecznej został 

przyjęty jednomyślnie. Zamykam punkt 2. Otwieram punkt 3 porządku obrad.   

Ad. 3. Zgłaszanie interpelacji przez Radnych Rady Miejskiej w Osiecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Kto z Państwa Radnych chciałby zgłosić interpelacje? Nie widzę. Dziękuję. Zamykam punkt 

3. Otwieram punkt 4 porządku obrad.  

Ad. 4. Zapytania Radnych Rady Miejskiej w Osiecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Kto z Państwa Radnych chciałby zgłosić zapytanie? Pan Przewodniczący Zbigniew Demski. 

Proszę. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Demski: 

Gmina nie jest adresatem tego pytania mimo to pozwolę sobie je zadać. Czy Gmina posiada 

wiedzę na temat budowy stacji telefonii komórkowej w Świerczynie? Kilka miesięcy temu                

w naszej miejscowości zostały przeprowadzone konsultacje w tej sprawie i do tej pory nie 
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podjęto żadnych działań związanych z realizacją tego zadania. Czy Gmina posiada informacje 

czy odstąpiono od realizacji tej inwestycji, czy będzie ona podejmowana? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 
Dziękuję. Kto jeszcze z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę. 

Dziękuję. Zamykam punkt 4. Przechodzimy do punktu 5.  

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej                           

w Osiecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej w Osiecznej. 

W okresie międzysesyjnym brałem udział w posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia 

Rady Miejskiej. W dalszej części obrad Pani Przewodnicząca złoży sprawozdanie dotyczące 

tego posiedzenia. Wczoraj brałem udział w szkoleniu zorganizowanym przez Wielkopolski 

Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządowych. Szkolenie i informacje dotyczyły bardzo 

ważnych spraw. Spraw, które będą obowiązywać w samorządach polskich od nowej kadencji. 

Nowo wybrani radni, władza wykonawcza czyli burmistrz, spotkają się z nową, zmienioną                    

rzeczywistością samorządową. Oprócz oczywistych zmian, o których już wiemy, np. że 

kadencja rady będzie pięcioletnia, jeśli dobrze zrozumiałem Pana doktora Szewczyka, który 

prowadził szkolenie, to w dużym zakresie spraw, tak to rozumiem, będzie głosowanie 

imienne czyli samorządy będą zobowiązane do zapisywania i upubliczniania, jak który radny 

głosował przy podejmowaniu uchwał czyli tak, jak jest w sejmie. Każdy z obywateli będzie 

wiedział, jak dany radny zagłosował przy podejmowaniu konkretnych uchwał. Mówi się, że          

w myśl nowych regulacji rosną uprawnienia kontrolne radnych. Z mojego punktu widzenia, 

jak dzisiaj porównam uprawnienia radnych, którzy chcą uzyskać informacje na dany temat, to 

uważam, że nie ma ograniczeń. Dzisiaj, jeśli radny jest zaangażowany w pracę na rzecz 

samorządu i chce, to uzyska dane, którymi jest zainteresowany. Dzisiaj nie ma ograniczeń                  

w tej kwestii. Wiemy, że dzisiaj każdy obywatel może, w ramach dostępu do informacji 

publicznej, wystąpić o całą gamę dokumentów, informacji i urząd, samorząd, gmina ma 

obowiązek takiej informacji udzielić. Mimo to mówi się o rozszerzeniu uprawnień radnego.        

Z innych zmian jest jeszcze jedna rzecz. Jest to też sprawa dla nowego samorządu przyszłej 

kadencji. Jest tak, że powołanie komisja rewizyjnej jest obowiązkowe. Po wyborach 

obowiązkowe będzie powołanie komisji skarg, wniosków i petycji. To jest mój prywatny, 

niczym nie popart pogląd, zobaczymy co przyniesie samorządowa rzeczywistość. Skomentuję 

to tylko tak – strach się bać. Takie mam zdanie, ponieważ z naszych doświadczeń wynika, że 

rozpatrzenie skargi zajmuje sporo czasu. Nie wiem czy to oznacza, że radni, którzy będą 

powołani do pracy w tej komisji i będą podchodzić do tych kwestii szczegółowo, to może 

powinni zrezygnować z pracy zawodowej i poświęcić się funkcjom kontrolnym skarg, 

wniosków i petycji. Do Pana Burmistrza i również do mnie, w czasie mojego dyżuru, trafiła 

petycja mieszkańców dwóch ulic z Kąkolewa położonych w kierunku oczyszczalni. 

Mieszkańcy niedawno wybudowali domy, itd. Informuję Państwa, że taka petycja wpłynęła                 

i zawiera pytanie. Kiedy mogą spodziewać się, że będą mieli wybudowaną ulicę.  Zapytam 

Pana Burmistrza, czy w tej sytuacji rozważa możliwość powrotu do wypracowanego przez 

siebie, przy naszej pomocy, chcę wierzyć, moim zdaniem, świetnego zwyczaju dotyczącego 

tego, że w naszej Gminie przez wiele lat był harmonogram budowy ulic, czyli inwentaryzacja 

ulic nieutwardzonych. Na podstawie harmonogramu było wiadomo, jaka jest kolejność 

budowy ulic. Przynajmniej przez osiem lat w kadencji Pana Burmistrza Glapiaka miałem 

przyjemność i komfort, kiedy ktoś przychodził i pytał, kiedy będzie budowana ulica przy 

której mieszka, mogłem odpowiedzieć - proszę spojrzeć w harmonogram. W harmonogramie 

budowy dróg nigdy nie było daty budowy ale była kolejność. W związku z tym Panie 

Burmistrzu moje pytanie jest następujące. Czy jest szansa na to, żebyśmy do takiej, moim 

zdaniem, świetnej praktyki, o której się mówiło w innych samorządach, że Osieczna zrobiła 
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to najlepiej, mogli wrócić. W czasie moich dyżurów, jak Państwo pamiętają, sygnalizowałem, 

że trwają rozmowy dotyczące obchodów stulecia niepodległości, aby podjąć próbę spotkania 

się rad gmin powiatu leszczyńskiego i miasta Leszna na uroczystym spotkaniu                       

w WSH, na którym przyjęlibyśmy wspólny dokument. Wiem, że były także rozmowy                       

z Panami burmistrzami i wójtami. Na dzisiaj mówi się o oficjalnym spotkaniu, na którym 

zostanie przyjęta deklaracja niepodległości.  W tej sprawie zostałem zaproszony na spotkanie 

do Przewodniczącego Rady Miejskiej Leszna Pana Szczota wraz z pozostałymi 

przewodniczącymi rad gmin. Chciałbym zapytać, jakie jest Państwa zdanie w tej sprawie. Czy 

ktoś jest przeciwny takiemu spotkaniu? Data spotkania została wyznaczona na 16 czerwca.                   

Będzie to wyjątkowe spotkanie w auli Wyższej Szkoły Humanistycznej, takich spotkań nigdy 

nie było, okazja jest wyjątkowa. Przebieg spotkania miałby być następujący. Wszystkie rady 

gmin, powiatu leszczyńskiego oraz miasta Leszna spotykają się w WSH, następnie 

wystąpienia okolicznościowe, oficjalne przyjęcie dokumentu nazwanego deklaracją 

niepodległości i zakończenie spotkania. Jeśli ktoś z Państwa ma zdanie przeciwne, to będę 

wdzięczny za taki sygnał przed spotkaniem z Panem Przewodniczącym Szczotem ponieważ 

chciałbym wiedzieć czy jest wola naszego samorządu do uczestniczenia w oficjalnym 

spotkaniu. Informuję, że jutro otrzymacie Państwo sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta 

i Gminy Osieczna za 2017 rok, informację o stanie mienia Miasta i Gminy Osieczna według 

stanu na dzień 31 grudnia 2017 r. oraz sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego 

instytucji kultury za 2017 rok. Dziękuję.                          

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej w Osiecznej 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zamykam punkt 5. Otwieram punkt 6. 

Ad. 6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia 

Rady Miejskiej w Osiecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Panią Zofię Białą proszę o złożenie 

sprawozdania. Proszę. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Rady Miejskiej Pani Zofia Biała: 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Rady 

Miejskiej w Osiecznej. Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia w okresie międzysesyjnym 

obradowała na jednym posiedzeniu w dniu 27 marca 2018 r., na którym zapoznała się                      

z informacją o działalności świetlic wiejskich w Gminie oraz dokonała wizytacji świetlic                             

w Dobramyśli i Grodzisku. Komisja stwierdziła, że w Gminie Osieczna działa 17 świetlic 

wiejskich. Za korzystanie z obiektów użyteczności publicznej jest pobierany czynsz oraz 

opłata pokrywająca koszt zużycia energii, wody, wywozu lub odbioru nieczystości. Stawki 

czynszu za korzystanie z poszczególnych świetlic wiejskich wynajmowanych na określone 

cele zostały ustalone zarządzeniem nr 78/2014 Burmistrza Miasta i Gminy Osieczna z dnia   

30 września 2014 r. Na wynajem świetlicy wiejskiej Burmistrz w imieniu Gminy Osieczna 

zawiera umowę, w której są określone zasady najmu. W 2017 roku zawarto 105 umów na 

wynajem świetlic. Poza wynajmem na uroczystości i zabawy świetlice są udostępniane na 

zebrania, szkolenia, spotkania towarzyskie, pokazy, zajęcia gimnastyczne, itp. Wpływy do 

budżetu z tytułu wynajmu świetlic wiejskich w roku 2017 stanowiły kwotę 32.637,63 zł netto, 

z tego 18.344,64 zł z tytułu czynszu i 14.292,99 zł z tytułu opłat za media. Po zapoznaniu się 

z informacją i dokonaniu wizytacji świetlic w Dobramyśli i Grodzisku Komisja Oświaty, 

Kultury i Zdrowia uznała, że obiekty są potrzebne, dobrze wyposażone i właściwie 

utrzymane. Dziękuję. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Oświaty, Kultury 

i Zdrowia Rady Miejskiej stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 
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Dziękuję. Zamykam punkt 6. Otwieram punkt 7.   

Ad. 7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta i Gminy 

Osieczna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Pana Burmistrza proszę o złożenie sprawozdania z działalności międzysesyjnej. Proszę. 

Burmistrz Miasta i Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

W okresie międzysesyjnym, tj. od 23 marca do 12 kwietnia 2018 r. wydałem zarządzenia                    

w następujących sprawach:  

1) zmian w uchwale budżetowej Miasta i Gminy Osieczna na 2018 rok, 

2) zmiany planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań 

zleconych gminie ustawami na 2018 rok, 

3) zmiany planu finansowania zadań zleconych gminie na 2018 rok realizowanego przez 

Urząd Miasta i Gminy w Osiecznej, 

4) zmiany planu finansowego Urzędu Miasta i Gminy w Osiecznej na 2018 rok, 

5) upoważnienia do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku 

budżetowym i latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania 

jednostki i z których wynikające płatności wykraczają poza 2018 rok (x7). 

Uczestniczyłem w: 

1) spotkaniu wójtów, burmistrzów, Starosty Leszczyńskiego i Prezydenta Miasta Leszna. 

Gospodarzem spotkania był Pan Wójt Wijewa, 

2) posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Rady Miejskiej, 

3) spotkaniu z Panią nadkomisarz Lucyną Bilińską z Miejskiej Komendy Policji w Lesznie                 

i Policjantami Rewiru Dzielnicowych w Osiecznej w sprawie ścieżki pieszo – rowerowej 

przy ul. Gostyńskiej, 

4) spotkaniu z Panem Antonim Neczyńskim redaktorem naczelnym gazety ABC w sprawie 

majówki z ABC, której meta będzie na letnisku w Osiecznej, 

5) zebraniu wiejskim w Łoniewie. 

Informuję, że: 

1) ogłoszone zostało postępowanie o zamówienie publiczne w trybie przetargu 

nieograniczonego na dokończenie budowy sieci kanalizacji sanitarnej dla miejscowości 

Świerczyna, Grodzisko i Łoniewo. Dokumentacja przetargowa została przygotowana                       

w ten sposób, że w ramach jednego postępowania wyodrębniono trzy części, 

umożliwiając potencjalnym oferentom dowolny wybór, na którą część zdecydują się 

składać ofertę, nie ograniczając im jednocześnie możliwości do składania ofert na 

wszystkie części. Otwarcie ofert przewidziano na dzień 27 kwietnia br., a zakładany 

termin zakończenia prac to koniec października tego roku, 

2) Wykonawca budowanego Centrum Kultury i Biblioteki w Osiecznej zgłosił zakończenie 

robót objętych kontraktem. Trwają prace, które w trakcie realizacji zostały zlecone jako 

dodatkowe. Do nich należą: wykończenie scenotechniki oraz ułożenie na sali 

widowiskowej zamiast posadzki żywicznej podłogi z desek merbau, 

3) w dalszym ciągu trwa rozruch technologiczny urządzeń zamontowanych na 

przebudowywanej oczyszczalni ścieków. Obecnie warunki umożliwiają kontynuowanie 

prac zewnętrznych, głównie układania dróg komunikacyjnych, ogrodzenia oczyszczalni                     

i zagospodarowania pozostałego terenu. Tak jak informowałem Wysoką Radę na ostatniej 

sesji, utrzymujące się minusowe temperatury w marcu spowolniły tempo robót. Obecnie 

wiemy, że będzie wydłużony termin realizacji zadania. Okres przedłużenia zależny 

będzie od obiektywnych argumentów przedstawionych przez Wykonawcę, 

przewidzianych w treści obowiązującej umowy, 

4) mieszkanie utworzone przy ul. Kościuszki nr 11 w Osiecznej, w dalszym ciągu znajduje 

się w wykazie mieszkań przeznaczonych do sprzedaży. Komunikat w tej sprawie, 
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umieszczony na stronie internetowej Urzędu Miasta i Gminy obowiązywał będzie do                   

15 kwietnia br., a następnie ogłoszona zostanie sprzedaż mieszkania, 

5) ogłoszony został przetarg na modernizację dróg gminnych o nawierzchni asfaltowej                     

w miejscowościach Kąkolewo, Kąty, Osieczna, Świerczyna i Ziemnice. Otwarcia ofert 

dokonamy w najbliższy poniedziałek, 

6) pozyskane z zabiegów pielęgnacyjnych drewno przekazane zostało osobom 

korzystającym z pomocy naszego OPS-u. Uruchomiono procedurę zmierzającą do 

sprzedaży pozostałego drewna, 

7) trwa postępowanie administracyjne dotyczące: budowy nowej wieży widokowej, 

przebudowy kolektora kanalizacji sanitarnej łączącego przepompownię ścieków na 

terenie letniska w Osiecznej z siecią znajdującą się w ul. M. Skłodowskiej–Curie, budowy 

sieci kanalizacji sanitarnej dla Stanisławówki, rozbudowy sieci wodociągowej                             

w Grodzisku, rozbudowy sieci wodociągowej w Dobramyśli, 

8) rozpoczęta została budowa kolektora kanalizacji deszczowej na Stanisławówce. Budowę 

prowadzimy systemem gospodarczym. Jednakże z uwagi na obecnie wysoki stan wód 

gruntowych zmuszeni zostaliśmy przerwać rozpoczęte prace, 

9) w przyszłym tygodniu, jeśli warunki atmosferyczne umożliwią pracę równiarki, na 

terenie miejscowości, których sołtysi zgłosili taką potrzebę, wyrównane zostaną drogi 

gminne o nawierzchni gruntowej. 

Na bieżąco spotykałem się z kadrą kierowniczą Urzędu. Przygotowałem projekty uchwał, 

które Państwo będą procedować. Pan Przewodniczący w swoim sprawozdaniu wspomniał                    

o potrzebie istnienia aktualnego rankingu budowy dróg i ulic w Gminie. Harmonogram jest, 

natomiast uaktualnimy go i podamy do publicznego wglądu. Myślę, że przyjęte przed 

kilkoma laty reguły i zasady były bardzo racjonalne, natomiast życie je zweryfikowało i nasze 

uwarunkowania uległy zmianie. Zastanawiam się i proszę Radę i Państwa sołtysów, abyście 

się wypowiedzieli nad modyfikacją tych zasad. Chciałbym Państwu zwrócić uwagę na dwa 

dodatkowe elementy, które w moim przekonaniu należałoby wprowadzić do tych uregulowań 

jako warunki. Dwa czy trzy lata temu rozpoczęliśmy naprawę, remont dróg, ulic                                 

o nawierzchni asfaltowej. W naszych działaniach nie możemy pomijać faktu, że te ulice 

ulegają zużyciu, zniszczeniu i trzeba je gruntownie remontować. Jeżeli na wszystkie działania 

w tym zakresie mamy 1.000.000 zł, mówię symbolicznie, to jeśli naprawimy kilka dróg                              

o nawierzchni asfaltowej, to powstaje problem, ile i kiedy będziemy przebudowywać drogi do 

tej pory nieutwardzone. A propos dróg nieutwardzonych. Wszystkie drogi nieutwardzone są 

drogami, z czego się cieszymy, na nowych osiedlach. Rozumiemy troskę, zaniepokojenie czy 

też wnioski kierowane do Urzędu przez mieszkańców, którzy wybudowali się kilka lat temu, 

a nawet pytania, kiedy przy posesji będzie utwardzona droga, chociaż jeszcze nie jest ona 

zamieszkana. Zastanawiam się, czy przy tej okazji nie byłoby warto wprowadzić pewnych 

regulacji dotyczących na przykład procentowej zabudowy działek znajdujących się przy danej 

ulicy albo warunku, że wszyscy, którzy już mieszkają muszą być zameldowani przy tej ulicy 

lub wprowadzić może jeszcze inne wskaźniki czy zasady do tych reguł. Chociażby kwestia 

zameldowania. Wiemy, że jak pobudujemy całą infrastrukturę, to pozbawimy się elementu 

motywującego mieszkańców do zameldowania się w miejscu, w którym mieszkają. Czyli 

danemu mieszkańcowi mówimy: zameldujesz się, to jest większa szansa na to, że tę 

infrastrukturę będziemy realizować. Co do procentu zabudowy nie może to polegać na tym, 

że na 20 czy 30 działek, które są przy danej ulicy, dwie działki są zabudowane i, z czego się 

cieszymy, mieszkają właściciele, a my budujemy drogę i utwardzamy ją. Oczywiście droga 

będzie, tylko pytanie kiedy i wobec jakich sytuacji i okoliczności, które powinniśmy wziąć 

pod uwagę. Stąd prośba do nas wszystkich, abyśmy określili, według jakich pomysłów czy 

zasad ma być ustalony harmonogram budowy dróg. Dziękuję.     
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Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta i Gminy Osieczna stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Popieram to, co powiedział Pan Burmistrz. Uważam, że jest to dobry moment, aby 

ustalając kryteria do opracowania harmonogramu, postawić wymogi wobec mieszkańców. Na 

przykład powiedzieć, że jak się zameldują, to wzrosną szanse na to, że wcześniej będą mieli 

wybudowaną drogę. Wspomniałem o harmonogramie dla jasności sytuacji bo warto, żeby 

mieszkańcy ulicy Czereśniowej czy Wiśniowej w Kąkolewie, którzy napisali pismo dotyczące 

budowy drogi, mieli świadomość, ile ulic w Gminie jest do wybudowania, że jest ranking, 

który został utworzony według określonych zasad. Jest to dobry moment, żebyśmy dzisiaj na 

nowo ustalili kryteria. Tym bardziej, jeśliby te kryteria miały być inne. Dla mnie 

zaproponowane przez Pana Burmistrza kryteria są zrozumiałe, jeśli chodzi o procent 

zabudowy czy liczbę zameldowanych osób. Jest to też motywacja dla mieszkańców 

oczekujących na infrastrukturę, aby nawzajem motywowali się, np. do meldunku. 

Burmistrz Miasta i Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Tak, żeby po zakupie działki szybko wybudować dom i zameldować się w nim. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Tak, jeśli zameldujcie się, to wtedy rosną szanse, np. na nową drogę. Dziękuję. Proszę 

Państwa, jeśli chodzi o część sprawozdawczą, to pozostawiam możliwość dyskusji w wolnych 

głosach i wnioskach. Stwierdzam, że zrealizowaliśmy punkt 7. Przystępujemy do realizacji 

punktu 8. 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIV/214/2017 Rady Miejskiej                    

w Osiecznej z dnia 11 maja 2017 r. w sprawie zaciągnięcia w latach 2017-2026 pożyczki 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 

finansowanie zadania pn.: „Przebudowa z rozbudową oczyszczalni ścieków                          

w Osiecznej”.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Panią Skarbnik proszę o wprowadzenie do projektu uchwały. 

Skarbnik Miasta i Gminy Pani Hanna Smektała: 

Szanowni Państwo! Zaproponowana przez Pana Burmistrza zmiana uchwały w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki związana jest z otrzymaniem dofinansowania ze środków unijnych 

zadania pn.: „Przebudowa z rozbudową oczyszczalni ścieków w Osiecznej”. Konieczne jest 

zmniejszenie kwoty pożyczki, aby uniknąć podwójnego finansowania zadania z dwóch 

różnych źródeł. Wcześniej podjęta przez Państwa uchwała dotyczyła kwoty pożyczki                       

w wysokości 7.492.497,00 zł. Obecnie zaproponowana kwota to 4.550.109,00 zł, czyli 

zmniejszenie kwoty zaciąganej pożyczki o ponad 2.900.000,00 zł. W 2017 roku na rachunek 

budżetu wpłynęła rata pożyczki w wysokości 2.885.178,00 zł. Kwota 1.664.931,00 zł również 

jest na naszym rachunku bankowym. Miały wpływać kolejne raty, ale w związku                                 

z otrzymanym dofinansowaniem proponuje się zmniejszyć kwotę zaciąganej pożyczki                                  

i skorzystać z dofinansowania unijnego. Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę. Dziękuję. 

Życzmy sobie, abyśmy mogli podejmować więcej takich uchwał. Otrzymujemy 5.000.000,00 

dofinansowanie i możemy zmniejszyć kwotę zaciągniętej pożyczki. Pozostaje życzyć 

każdemu samorządowi takiej sytuacji. Cieszmy się, że mamy okazję i szczęście podjąć taką 

uchwałę. Przedstawiam projekt uchwały. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej                       

w Osiecznej z dnia 12 kwietnia 2018 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXIV/214/2017 Rady 

Miejskiej w Osiecznej z dnia 11 maja 2017 r. w sprawie zaciągnięcia w latach 2017-2026 

pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 

finansowanie zadania pn.: „Przebudowa z rozbudową oczyszczalni ścieków w Osiecznej”.  
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Na podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska w Osiecznej uchwala, co następuje:  

§ 1. Postanawia się zaciągnąć pożyczkę z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska                                

i Gospodarki Wodnej w Poznaniu w wysokości 4.550.109,00 zł na dofinansowanie zadania                             

pn.: „Przebudowa z rozbudową oczyszczalni ścieków w Osiecznej” w następujących 

transzach:  

- 2017 rok kwota 2.885.178 zł,  

- 2018 rok kwota 1.664.931 zł.  

§ 2. Spłata pożyczki następować będzie z dochodów własnych Gminy Osieczna                                     

z uwzględnieniem w planach budżetu w latach obejmujących spłatę.  

§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna.  

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały                                      

w przedstawionym brzmieniu, proszę podnieść rękę – 13 głosów. Kto jest przeciw?                              

– 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 0 głosów. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 

jednomyślnie.  

Rada Miejska w Osiecznej w obecności 13 Radnych podjęła uchwałę nr XXXIV/292/2018                    

z dnia 12 kwietnia 2018 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXIV/214/2017 Rady Miejskiej                    

w Osiecznej z dnia 11 maja 2017 r. w sprawie zaciągnięcia w latach 2017-2026 pożyczki                   

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na finansowanie 

zadania pn.: „Przebudowa z rozbudową oczyszczalni ścieków w Osiecznej”, która stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zrealizowaliśmy punkt 8. Otwieram punkt 9 porządku obrad. 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Miasta i Gminy 

Osieczna na 2018 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Panią Skarbnik proszę o wprowadzenie do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Miasta i Gminy Osieczna na 2018 rok i w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. Proszę.  

Skarbnik Miasta i Gminy Pani Hanna Smektała: 

Szanowni Państwo! Zaproponowane przez Pana Burmistrza Miasta i Gminy zmiany                           

w uchwale budżetowej dotyczą zwiększenia dochodów o kwotę 5.029.915 zł oraz 

zwiększenia wydatków o kwotę 637.180 zł i zmniejszenie deficytu o kwotę 4.392.735 zł. Po 

stronie dochodów proponuje się wprowadzenie dotacji ze źródeł zagranicznych czyli środków 

zewnętrznych w kwocie 5.016.315 zł, tj. na podstawie pisma z Urzędu Marszałkowskiego                

zawierającego informację o tym, że Zarząd Województwa Wielkopolskiego wybrał wniosek            

o dofinansowanie zadania „Przebudowa z rozbudową oczyszczalni ścieków” do 

dofinansowania oraz 13.600 zł pismo od Wojewody Wielkopolskiego - zwiększenie dotacji 

na utrzymanie i remont grobów wojennych. Po stronie wydatków propozycja następująca. 

Zwiększenie o kwotę 564.800 zł - pomoc finansowa dla Powiatu na budowę drogi                              

w Kąkolewie, 57.280 zł - zwiększenie wydatków na oczyszczalnię sklasyfikowanych                          

z czwartą cyfrą zero i 1.500 zł na wydatki związane z zabytkami oraz zmiany pomiędzy 

źródłami finansowania na oczyszczalni. Do tej pory to zadanie było ujęte do finansowania                    

z naszych źródeł własnych. W związku z możliwością podpisania umowy zmieniają się 

czwarta cyfra klasyfikacji budżetowej z zerówki na siódemkę i dziewiątkę. Zmniejszamy 

przychody z tytułu zaciągniętych pożyczek o zmniejszoną kwotę pożyczki. Dokonujemy 

spłaty zaciągniętej pożyczki w wysokości 1.677.399 zł, gdyż taka kwota pożyczki musi zostać 

spłacona, abyśmy mogli podpisać umowę o dofinansowanie z Panem Marszałkiem. Dziękuję.    

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 
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Dziękuję. Tytułem informacji i wyjaśnienia poproszę Panią Skarbnik po raz kolejny o to, żeby 

przypomnieć jaka jest kolejność podejmowania uchwał. 

Skarbnik Miasta i Gminy Pani Hanna Smektała: 

Kolejność podejmowania uchwał dzisiejszej sesji jest dobrze ustalona. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Pan Przewodniczący Demski pyta mnie i ja też się zastanawiam, co jest pierwsze czy WPF, 

czy uchwała o pomocy dla Powiatu. Nie uchwaliliśmy jeszcze pieniędzy na pomoc dla 

Powiatu, a już uchwalamy zmiany w WPF, czyli musimy sobie stworzyć warunki do tego, 

żeby zmienić WPF, a w dalszej kolejności żeby uszczegółowić pomoc. 

Skarbnik Miasta i Gminy Pani Hanna Smektała: 

Żeby udzielić pomoc finansową Powiatowi musimy mieć środki uchwalone w budżecie. 

Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej jest podejmowana pierwsza przy jej 

uchwalaniu, a po niej przyjmuje się uchwałę budżetową. To jest jedyny moment, gdzie WPF 

jest uchwalany przed uchwałą budżetową. W trakcie roku, w pierwszej kolejności 

podejmowana jest uchwała dotycząca zmian w budżecie, a następnie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Czy są pytania do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej? Nie widzę. 

Dziękuję. Przedstawiam projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Miasta                 

i Gminy Osieczna na 2018 rok. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 

12 kwietnia 2018 r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej Miasta  i Gminy Osieczna na 

2018 rok. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska w Osiecznej uchwala, co 

następuje: 

§ 1. W budżecie Miasta i Gminy Osieczna na rok 2018 przyjętym uchwałą                                        

Nr XXXI/257/2017 Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 21 grudnia 2017 roku wprowadza się 

następujące zmiany:  

1. Dokonuje się zwiększenia budżetu Miasta i Gminy Osieczna na rok 2018 po stronie 

dochodów o kwotę 5.029.915 zł, zgodnie z załącznikiem Nr 1 do niniejszej uchwały.  

2. Dokonuje się zwiększenia budżetu Miasta i Gminy Osieczna na rok 2018 po stronie 

wydatków o kwotę 637.180 zł, zgodnie z załącznikiem Nr 2 do niniejszej uchwały.  

3. Dokonuje się zmniejszenia deficytu o kwotę 4.392.735 zł.  

§ 2.1. § 1 ust. 1 uchwały Nr XXXI/257/2017 z dnia 21.12.2017 roku otrzymuje brzmienie:  

„1. Ustala się dochody budżetu w wysokości 43.873.281 zł, z tego:  

1) dochody bieżące w kwocie 37.743.606 zł,  

2) dochody majątkowe w kwocie 6.129.675 zł,  

zgodnie z załącznikiem Nr 1 do uchwały”.  

2. § 1 ust. 2 uchwały Nr XXXI/257/2017 z dnia 21.12.2017 roku otrzymuje brzmienie:  

„2. Dochody, o których mowa w ust. 1 obejmują w szczególności:  

1) dotacje celowe na realizację zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań 

zleconych gminie ustawami w kwocie 9.799.492 zł, zgodnie z załącznikiem Nr 3 do uchwały,  

2) środki na finansowanie wydatków na realizację zadań finansowanych z udziałem środków, 

o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 w kwocie 5.199.675 zł,  

3) dotacje celowe na realizację zadań wykonywanych na mocy porozumień z organami 

administracji rządowej w kwocie 13.600 zł”.  

3. § 2 ust. 1 uchwały Nr XXXI/257/2017 z dnia 21.12.2017 roku otrzymuje brzmienie:  

„1. Ustala się wydatki budżetu w wysokości 51.100.875 zł, z tego:  

1) wydatki bieżące w kwocie 31.816.109 zł,  

2) wydatki majątkowe w kwocie 19.284.766 zł,  

zgodnie z załącznikiem Nr 2 do uchwały”.    

4. § 2 ust. 2 uchwały Nr XXXI/257/2017 z dnia 21.12.2017 roku otrzymuje brzmienie:  
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„2. Wydatki budżetu, o których mowa w ust. 1 obejmują w szczególności:  

1) wydatki na realizację zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań zleconych 

ustawami w kwocie 9.799.492 zł, zgodnie z załącznikiem Nr 4 do uchwały,  

2) wydatki na programy finansowane z udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 

2 i 3 ustawy o finansach publicznych w części związanej z realizacją zadań jednostki 

samorządu terytorialnego w wysokości 4.469.922 zł,  

3) wydatki majątkowe, zgodnie z załącznikiem Nr 6 do uchwały,  

4) wydatki na realizację zadań wykonywanych na mocy porozumień z organami administracji 

rządowej w kwocie 13.600 zł”.  

5. § 3 uchwały Nr XXXI/257/2017 z dnia 21.12.2017 roku otrzymuje brzmienie:  

„§ 3. Różnica pomiędzy dochodami a wydatkami budżetu stanowi planowany deficyt budżetu 

w kwocie 7.227.594 zł. Źródłem pokrycia deficytu są przychody z tytułu pożyczek i wolnych 

środków”.  

6. § 5 uchwały Nr XXXI/257/2017 z dnia 21.12.2017 roku otrzymuje brzmienie:  

„§ 5. Ustala się zestawienie planowanych kwot dotacji w kwocie 4.036.936 zł, z tego:  

1) dotacje dla jednostek sektora finansów publicznych w wysokości 3.727.936 zł,  

2) dotacje dla jednostek spoza sektora finansów publicznych w wysokości 309.000 zł,  

zgodnie z załącznikiem Nr 7 do uchwały”.  

7. § 4 ust. 1 uchwały Nr XXXI/257/2017 z dnia 21.12.2017 roku otrzymuje brzmienie:  

„1. Określa się łączną kwotę planowanych przychodów budżetu w wysokości 9.249.722 zł,                

z tego:  

1) z zaciągniętych pożyczek w wysokości 8.061.251 zł,  

2) z nadwyżki z lat ubiegłych w wysokości 0 zł,  

3) z wolnych środków w wysokości 1.188.471 zł”.  

8. § 7 uchwały Nr XXXI/257/2017 z dnia 21.12.2017 roku otrzymuje brzmienie:  

„§ 7. Ustala się limit zobowiązań z tytułu zaciąganych kredytów i pożyczek w kwocie 

9.061.251 zł, w tym na pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu budżetu 

w kwocie 1.000.000 zł.  

9. §10 pkt 2 uchwały Nr XXXI/257/2017 z dnia 21.12.2017 roku otrzymuje brzmienie:  

„§ 10. Upoważnia się Burmistrza Miasta i Gminy Osieczna do:  

2) zaciągania pożyczki do wysokości 8.061.251 zł”.  

§ 3.1. W załączniku Nr 1 „Plan dochodów budżetu Miasta i Gminy Osieczna na 2018 rok” 

dokonuje się zmian, zgodnie z załącznikiem Nr 1 do niniejszej uchwały.  

2. W Załączniku Nr 2 „Plan wydatków budżetu Miasta i Gminy Osieczna na 2018 rok” 

dokonuje się zmian, zgodnie z załącznikiem Nr 2 do niniejszej uchwały.  

3. W Załączniku Nr 6 „Plan wydatków majątkowych Miasta i Gminy Osieczna na 2018 rok” 

dokonuje się zmian, zgodnie z załącznikiem Nr 3 do niniejszej uchwały. 

4. Załącznik Nr 7 „Planowane kwoty dotacji z budżetu Miasta i Gminy Osieczna w 2018 

roku” otrzymuje brzmienie, zgodnie z załącznikiem Nr 4 do niniejszej uchwały.  

5. W Załączniku Nr 10 „Zestawienie przychodów i rozchodów budżetu Miasta i Gminy 

Osieczna na 2018 rok” dokonuje się zmian, zgodnie z załącznikiem Nr 5 do niniejszej 

uchwały.  

§ 4. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna.  

§ 5. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego.  

Do projektu uchwały dołączono załączniki oraz uzasadnienie. 

Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały                                      

w przedstawionym brzmieniu, proszę podnieść rękę – 13 głosów. Kto jest przeciw?                              

– 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 0 głosów. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  
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Rada Miejska w Osiecznej w obecności 13 Radnych podjęła uchwałę Nr XXXIV/293/2018                   

z dnia 12 kwietnia 2018 r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej Miasta i Gminy Osieczna 

na rok 2018, która stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zrealizowaliśmy punkt 9. Otwieram punkt 10. 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta                 

i Gminy Osieczna na lata 2018-2026.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Czy są pytania do tego projektu uchwały w sprawie WPF? Nie widzę. Dziękuję. 

Przedstawiam projekt uchwały w powyższej sprawie. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej 

w Osiecznej z dnia 12 kwietnia 2018 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Osieczna na lata 2018-2026. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada 

Miejska w Osiecznej uchwala, co następuje:   

§ 1. W Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Osieczna na lata 2018-2026 

przyjętej uchwałą Nr XXXI/256/2017 z dnia 21 grudnia 2017 roku, zmienionej uchwałami 

Rady Miejskiej: Nr XXXII/275/2018 z dnia 8 lutego 2018 r. oraz Nr XXXIII/291/2018 z dnia 

22 marca 2018 r., wprowadza się następujące zmiany:  

1) tytuł ww. Uchwały otrzymuje nowe brzmienie: „w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Osieczna na lata 2018-2024”,  

2) § 1 ust. 1 uchwały Nr XXXI/256/2017 z dnia 21.12.2017 roku otrzymuje brzmienie:  

„§ 1.1. Uchwala się Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta i Gminy Osieczna na lata 2018               

-2024 obejmującą:  

1) dochody i wydatki bieżące, dochody i wydatki majątkowe, wynik budżetu, przeznaczenie 

nadwyżki albo sposób sfinansowania deficytu, przychody i rozchody budżetu, kwotę długu 

oraz sposób sfinansowania spłaty długu, relacje, o których mowa w art. 242-244 oraz kwoty 

wydatków bieżących i majątkowych wynikających z limitów wydatków na planowane                      

i realizowane przedsięwzięcia, zgodnie z załącznikiem Nr 1 do niniejszej uchwały,  

2) wykaz przedsięwzięć finansowych, zgodnie z załącznikiem Nr 2 do niniejszej uchwały”,  

3) załącznik Nr 1 do uchwały Wieloletnia Prognoza Finansowa Miasta i Gminy Osieczna 

otrzymuje brzmienia, jak załącznik nr 1 do niniejszej uchwały,  

4) załącznik Nr 2 do uchwały obejmujący wykaz przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej otrzymuje brzmienie, jak załącznik nr 2 do niniejszej uchwały.  

2. Dołącza się nowe brzmienie objaśnień przyjętych do Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna.  

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały                                       

w przedstawionym kształcie, proszę podnieść rękę – 13 głosów. Kto jest przeciw?                            

– 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 0 głosów. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 

jednomyślnie.  

Rada Miejska w Osiecznej w obecności 13 Radnych podjęła uchwałę Nr XXXIV/294/2018                   

z dnia 12 kwietnia 2018 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta                      

i Gminy Osieczna na lata 2017-2026 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki:  
Zamykam punkt 10. Otwieram punkt 11 porządku obrad. 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/273/2018 Rady Miejskiej                       

w Osiecznej z dnia 8 lutego 2018 r. w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę Osieczna 

w 2018 roku pomocy finansowej na rzecz Powiatu Leszczyńskiego.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/273/2018 Rady Miejskiej                       

w Osiecznej z dnia 8 lutego 2018 r. w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę Osieczna             
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w 2018 roku pomocy finansowej na rzecz Powiatu Leszczyńskiego. Proszę Państwa, 

wytłumaczę się, dlaczego będę głosował przeciwko tej uchwale. Po październikowej sesji, 

kiedy mieliśmy okazję gościć na sesji Pana Starostę zagłosowałem za takim rozwiązaniem                  

w myśl którego po około 800.000 zł Gmina Osieczna i Powiat Leszczyński dają na 

przebudowę dróg powiatowych w Kąkolewie. Dzisiaj okazuje się, że po przetargu ta 

inwestycja ma kosztować 2.700.000 zł. Szanując każdego prawo do decyzji i do koncepcji 

budowy drogi w Kąkolewie, zgłaszam zdanie odrębne, ponieważ uważam, że przy takim 

zaangażowaniu środków finansowych Gminy i Powiatu są to kwoty przy których, moim 

zdaniem, należałoby spróbować zaaplikować o środki zewnętrzne w ramach tzw. 

schetynówek. Nie twierdzę, że te starania skończyłyby się sukcesem, ale myślę, że 

perspektywa uzyskania dofinansowania w wysokości około 3.000.000 zł i budowa tej drogi 

zamiast za 2.700.000 zł za dwa razy tyle, w moim przekonaniu jest koncepcją lepszą. Takie 

jest moje zdanie mimo, że przed chwilą głosowałem za WPF-em i za zmianami w uchwale 

budżetowej. Głosowałem „za” ponieważ te uchwały dotyczyły większej liczby zadań, nie 

tylko drogi powiatowej. Pozwoliłem sobie zgodnie z tym o co zawsze proszę, że jeśli ktoś jest 

przeciwko, to żeby powiedział dlaczego, wytłumaczyć się przed Wami, dlaczego będę 

głosował przeciwko. Rozumiem, że to jest sposób na zbudowanie drogi w Kąkolewie, ale 

żałuję, że Pan Burmistrz nie zdecydował się na aplikowanie o środki zewnętrzne. Pan 

Burmistrz. Proszę. 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Chciałbym po raz kolejny powiedzieć, czy odpowiedzieć Panu Przewodniczącemu, że ja nie 

żałuję tej propozycji. Uchwała jest póki co projektem i Państwo Radni za chwilę podejmą 

decyzję. Moja prośba i wniosek jest ciągle ten sam, żebyśmy w tym roku tej przebudowy 

dokonali. W moim rozumieniu jest to rozwiązanie optymalne. Mówiłem o tym na poprzedniej 

sesji, ale ponieważ Pan Przewodniczący oczekuje, żebym powtórzył, to powiem jeszcze raz. 

Kwota 1.600.000 zł po przedłożeniu projektu i zamiarze przebudowy drogi powiatowej                        

w Kąkolewie przez Starostwo, które prowadzić będzie tę inwestycję, wyniosła 2.600.000 zł, 

natomiast po przetargu ponad 2.700.000 zł. Stąd z całą odpowiedzialnością i nadzieją, że 

Państwo Radni tę uchwałę zaakceptują, wnoszę o jej podjęcie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Czy jeszcze ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? Pan 

Radny Robert Skrzypek. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Pan Robert Skrzypek: 

Patrząc na podane kwoty, to wydatki zwiększyły się o ponad 70%. Uważam, że początkowa 

kwota 1.600.000 zł była racjonalna. Teraz mówi się o kwocie 2.700.000 zł. Czy za wszelką 

cenę mamy pobudować drogę w Kąkolewie, czy jak Pan Przewodniczący powiedział, 

spróbować aplikować o środki zewnętrzne. Nie przemawia do mnie fakt, że aż taka kwota 

pieniędzy ma zostać wyłożona z naszego budżetu.  

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Drodzy Państwo! 1.600.000 zł, na który powołują się moi przedmówcy, to była szacunkowa 

kwota wykonania tego zadania przy obniżonym zakresie realizacji remontu drogi powiatowej 

w Kąkolewie. Dlatego odnoszenie się do kwoty 1.600.000 zł, a do 2.600.000 zł, które 

pojawiły się jako realny koszt tej przebudowy uwzględniający zawarte w projekcie zadania                                

i działania, to są zupełnie inne kwoty. Chciałbym i proszę o to, żebyśmy nie odnosili się do 

kwoty 1.600.000 zł, bo można powiedzieć, że jest to nieaktualna wartość od momentu 

opracowania specyfikacji, w której określono, jakie zadania mają być wykonane. Odnosząc 

się do kwoty 2.600.000 zł, najtańszy wykonawca zaproponował wartość ponad 2.700.000 zł, 

czyli należy mówić 2.700.000 zł do 2.600.000 zł, a nie 2.700.000 zł do 1.600.000 zł. Szanuję 

Wasze decyzje, ale jeszcze raz powtórzę. Jest pewnego rodzaju niedopowiedzeniem 
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podawanie jako przykładu przy podejmowaniu decyzji w sprawie przebudowy drogi                          

w Kąkolewie tych dwóch kwot.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Szanowny Panie Burmistrzu! Na październikowej sesji mówiliśmy o kwocie 1.600.000 zł. 

Proszę powiedzieć, w którym momencie my jako Rada dowiedzieliśmy się, że kosztorys 

wzrósł o 1.000.000 zł.  

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Powiedziałem o tym na poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Tak, na poprzedniej sesji. Nigdy, w żadnym momencie od sesji październikowej nie 

słyszeliśmy, że Państwo uzgodniliście ze Starostwem inny zakres robót i że koszt tych prac 

wzrasta z 1.600.000 zł do 2.600.000 zł. Dowiedzieliśmy się o tym przy informacji, kiedy Pan 

Burmistrz powiedział, jakie jest rozstrzygnięcie przetargowe chyba, że Państwo 

dowiedzieliście się w innym terminie. Ja się o tym dowiedziałam, kiedy Pan Burmistrz 

powiedział, że kosztorys wzrósł z 1.600.000 zł do 2.600.000 zł, a kwota wynikająca                           

z przetargu to 2.700.000 zł. Panie Burmistrzu, ja nie mam pretensji o to, że wzrósł zakres prac 

i w związku z tym wartość zadania opiewa na kwotę 2.600.000 zł czy 2.700.000 zł. Mówię                  

o tym, że przy udziale finansowym Gminy w wysokości 1.350.000 zł, że gdyby nam się udało 

zaaplikować o pieniądze zewnętrzne, czyli 50%, to budżet na wykonanie drogi w Kąkolewie   

z 2.700.000 zł urósłby do 5.400.000 zł. Może Pan Burmistrz mieć inne zdanie i zakładam, że 

Pan takie zdanie ma. Ja uważam, że prace na drodze powiatowej w Kąkolewie zrealizowane 

za 5.400.000 zł, jeślibyśmy dostali pieniądze z zewnątrz, bo moglibyśmy ich nie dostać, 

byłyby lepiej wykonanym zadaniem na kilkadziesiąt lat, niż roboty za 2.700.000 zł. Chyba, że 

Pan Burmistrz chce powiedzieć, że prace za 5.400.000 zł nie byłyby w lepszym standardzie.  

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Nie mam takiego przekonania. Chciałbym, żeby zauważyć, że w wypowiedzi Pana 

Przewodniczącego pojawia się, przepraszam z całym szacunkiem gdybanie, gdybyśmy 

dostali, gdyby się udało. Mamy do podjęcia konkretną decyzję. Przetarg jest zakończony, 

rozstrzygnięty na określone, świetne rozwiązanie tej przebudowy, jest kwota, którą 

proponujemy 50:50 do wspólnego wydatkowania przez Powiat i zrealizowania tego zadania 

bez określenia gdyby, jeśli, gdyby nam się udało. Stąd podtrzymuję moją prośbę i wniosek                  

o podjęcie zaproponowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Pan Burmistrz nazywa to gdybaniem. 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Pan Przewodniczący użył kilka razy zwrotów: jeśli, gdyby. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

To nie jest gdybanie.   

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

A co to jest? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Można to życzliwie nazwać zupełnie inaczej. Pan Burmistrz nazywa to gdybaniem,                

a ja rozwiązywaniem problemów na różne warianty. Gdyby Pan spróbował aplikować                      

o pieniądze zewnętrzne i gdybyśmy tych pieniędzy nie otrzymali, to w tej sytuacji 

głosowałbym za proponowanym rozwiązaniem. My się dzisiaj poddajemy w tym sensie, że 

nie aplikujemy o środki zewnętrzne na to zadanie. Z mojej wiedzy wynika, że Starostwo                       

w przyszłym roku chyba, że Pan Burmistrz posiada inną wiedzę, będzie aplikować                          

o środki w ramach schetynówek na drogę Nowa Wieś – Dąbcze. Obawiam się i to Państwu 

powiedziałem wcześniej, że droga w Kąkolewie będzie przebudowana w zupełnie innym 

standardzie niż droga między Nową Wsią a Dąbczem. Z Panem Burmistrzem rozmawiamy 
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nie tylko na sesji. Rozmawiamy również ze sobą w czasie, co sobie bardzo cenię, moich 

dyżurów. Powiedziałem Panu Burmistrzowi, że mam obawy, iż droga w Kąkolewie będzie 

wykonana jakościowo gorzej, nie tak trwale, bez wymiany podłoża. 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Przepraszam, to nowe podłoże będzie lepszej jakości od tego, które jest teraz? Czy Pan 

Przewodniczący ma przekonanie, że nowe podłoże na drogach powiatowych w Osiecznej jest 

znacznie lepsze od tego, które było? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Jeśli Pan Burmistrz miałby rację, to oznaczałoby, że ktoś zmarnotrawiłby 3.000.000 zł 

dodatkowych pieniędzy i nie podniósłby standardu drogi. 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

My nie wiemy, ile ta przebudowa kosztowałaby zgodnie z projektem, o którym Pan mówi, 

więc niech Pan nie rzuca kolejnej kwoty 3.000.000 zł, bo to jest właśnie nieżyczliwe 

mówienie o kwotach pieniężnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Panie Burmistrzu, w moim przekonaniu, pod presją czasu, podejmuje Pan decyzję o tym, żeby 

przebudować drogę powiatową w Kąkolewie, koniecznie w tym roku. Uważam, że nic złego 

się nie stanie, jeśli tę inwestycję opóźnimy o rok. W tym czasie zaaplikujemy o dodatkowe 

pieniądze zewnętrzne i wykonamy to zadanie w innym standardzie. Jeśliby się to nie udało, to                   

w przyszłym roku, przyszły Samorząd, przyszła Rada z Panem Burmistrzem zbuduje drogę 

powiatową w standardzie, o jakim mówimy dzisiaj. Pan Przewodniczący Forszpaniak. Proszę. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Mirosław Forszpaniak: 

Jeżeli chodzi o drogę powiatową w Kąkolewie, to sytuacja była przedstawiana na zebraniu 

wiejskim i mieszkańcy Kąkolewa nie wyobrażają sobie, żeby w tym roku nie rozpoczęto 

budowy tej drogi. Były propozycje, żeby wykonać odcinek drogi w lepszym standardzie tylko 

pozostaje pytanie, który odcinek miałby być pierwszy? Poparto propozycję, że za wskazaną 

kwotę budujemy całą drogę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Szanuję zdanie mieszkańców Kąkolewa, o których mówi Pan Radny. Ja wyrażam swój 

pogląd. Pan Przewodniczący Demski. Proszę. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Demski: 
Musimy sobie zadać pytanie, czy ta droga ma być pobudowana. Rozwiązanie, które 

zaproponował Pan Burmistrz mnie przekonuje. Finansowanie tego zadania jest teraz większe 

z naszej strony, ale musimy też zważyć, że uzyskaliśmy dofinansowanie na inne działania. 

5.000.000 zł środków zewnętrznych pozwoliło na to, że możemy te pieniądze wykorzystać na 

inny cel. Pozostaje zasadnicze pytanie, czy jest taka wola. Pan Przewodniczący Forszpaniak 

powiedział, że jest wola mieszkańców Kąkolewa, żeby ta droga była przebudowana. 

Rozwiązanie, które zaproponował Pan Burmistrz mnie osobiście przekonuje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki:  
Dziękuję. Kto z Państwa Radnych jeszcze chciałby zabrać głos? Pani Przewodnicząca 

Helińska. Proszę. 

Radna Rady Miejskiej Pani Renata Helińska: 

Pamiętam nasze spotkanie z Panem Starostą. Już wtedy rozwialiśmy wątpliwości                                    

i uświadomiliśmy sobie, jakie są możliwości uzyskania dofinansowania. Wtedy także 

uznaliśmy, że przyjmujemy te założenia, że są niewielkie szanse uzyskania dofinansowania. 

Pan Starosta przedstawił nam, jakie są szanse uzyskania środków zewnętrznych i jakie 

kryteria należy spełnić. Wtedy zaakceptowaliśmy tę sytuację.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Pan Radny Robert Skrzypek. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Pan Robert Skrzypek: 
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Tak, ale wtedy była mowa o kwocie 1.600.000 zł. 

Radna Rady Miejskiej Pani Renata Helińska: 

Mówię o kwestii uzyskania dotacji a nie o kwotach. 

Radny Rady Miejskiej Pan Robert Skrzypek: 

Wtedy mnie to przekonywało, ponieważ suma pieniędzy jaką mieliśmy przeznaczyć na ten 

cel była znacznie niższa, a dzisiaj ta kwota wzrosła o 1.000.000 zł. 

Radna Rady Miejskiej Pani Renata Helińska: 

Jeśli chodzi o kwotę to tak, ale jeśli mówimy o kwestii czy wykonujemy zadanie z udziałem 

dotacji, czy za środki z naszego budżetu, to nie jest właściwe odniesienie. Mówię o tym, że 

Pan Starosta na sesji powiedział, że prawdopodobieństwo uzyskania dotacji na to 

przedsięwzięcie jest niewielkie. 

Radny Rady Miejskiej Pan Robert Jaraczewski: 

Mówiliśmy o tym, że są niewielkie szanse aby przebudowa drogi powiatowej w Kąkolewie 

byłą zrealizowana w tym roku, może za dwa lub za dziesięć lat. 

Radna Rady Miejskiej Pani Renata Helińska: 

Nie wiemy, za jakie pieniądze budowalibyśmy tę drogę za dwa lata, nie uzyskując dotacji. 

Musimy działać rozmyślnie. Takie jest moje zdanie. Nie możemy zakładać jak będzie, co 

będzie, bo nie moglibyśmy budować, np. ośrodka kultury. Nie wykonalibyśmy wielu zadań, 

gdybyśmy zakładali, że może w przyszłym roku będzie taniej. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Mirosław Forszpaniak: 

Tym bardziej, że Pan Starosta nie zagwarantował wykonania budowy tej drogi w 2019 roku. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Demski: 
Chcę zwrócić uwagę, że nie nam jest dywagować na tematy techniczne, bo nikt z nas nie zna 

się na tym, może z wyjątkiem Pana Burmistrza Kuśnierka. 

Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Pan Stefan Kuśnierek: 

W sprawach technicznych też nie mam dostatecznej wiedzy, żeby się wypowiadać. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Demski: 
Nie nam oceniać, czy nowo pobudowana droga z wymianą podłoża daje gwarancję, że będzie 

na tyle trwała, że jeszcze raz przedłuży jej trwałość. Myślę, że niekiedy stare jest trwalsze od 

nowego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Radny Pan Robert Jaraczewski. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Pan Robert Jaraczewski: 

Wiem od starszych mieszkańców, że na ulicy Krzywińskiej i Rydzyńskiej w Kąkolewie był 

bruk, więc podłoże jest stabilne.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Mirosław Forszpaniak: 

Mieszkańcy Kąkolewa na zebraniu wypowiadali się, że chcą mieć przebudowaną drogę.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Czy ktoś z Państwa chciałby jeszcze zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę. Dziękuję.                       

W związku z tym, co zostało powiedziane, powiem tylko jedno zdanie. Nawiązując do 

wypowiedzi Pani Radnej Renaty Helińskiej. Też odniosłem wrażenie, że w październiku Pan 

Starosta mówił o tym, że szanse na uzyskanie dofinansowania na to zadanie są niewielkie. 

Natomiast przez kilka następnych miesięcy moje wrażenie się zmieniło. Sytuacja jest 

dynamiczna. W ostatnich dniach pojawiły się dodatkowe środki na tzw. schetynówki. Nikt nie 

zna jeszcze zasad przyznawania tych pieniędzy na 2019 rok. W moim przekonaniu, mogę się 

mylić, mielibyśmy szanse zaaplikować o pieniądze zewnętrzne, tym bardziej na przykład                     

w połączeniu z drogą Nowa Wieś – Dąbcze. Dlatego wtedy głosując „za”, dzisiaj będę 

głosował „przeciw”. Jeśli nie ma chętnych do zabrania głosu, to przedstawiam projekt 

uchwały. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 12 kwietnia 2018 r.                  

w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/273/2018 Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 8 lutego 
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2018 r. w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę Osieczna w 2018 roku pomocy finansowej 

na rzecz Powiatu Leszczyńskiego. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska                    

w Osiecznej uchwala, co następuje:        

§ 1. W uchwale Nr XXXII/273/2018 Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 8 lutego 2018 roku   

w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę Osieczna w 2018 roku pomocy finansowej na 

rzecz Powiatu Leszczyńskiego § 1 przyjmuje brzmienie”  

„§ 1. Udziela się z budżetu Miasta i Gminy Osieczna w 2018 roku pomocy finansowej dla 

Powiatu Leszczyńskiego w wysokości 1.364.800 zł na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego pn.: „Przebudowa ciągu dróg powiatowych nr 4800P i nr 4790P”.  

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna.  

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały                                       

w przedstawionym kształcie, proszę podnieść rękę – 11 głosów. Kto jest przeciw?                            

– 1 głos. Kto się wstrzymał od głosu? – 1 głos. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 

większością głosów.  

Rada Miejska w Osiecznej w obecności 13 Radnych podjęła uchwałę Nr XXXIV/295/2018                   

z dnia 12 kwietnia 2018 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/273/2018 Rady Miejskiej                 

w Osiecznej z dnia 8 lutego 2018 r. w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę Osieczna                          

w 2018 roku pomocy finansowej na rzecz Powiatu Leszczyńskiego stanowi załącznik nr 12 

do niniejszego protokołu. 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki:  
Zrealizowaliśmy punkt 11. Otwieram punkt 12 porządku obrad. 

Ad. 12. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania Radnych – informacja 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Osiecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Informuję, że na XXXIII sesji Rady Miejskiej w Osiecznej w dniu 22 marca 2018 r. 

interpelacji nie zgłoszono. 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 

protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 
Na dzisiejszej sesji interpelacji nie zgłoszono. O odpowiedź na zgłoszone zapytania proszę 

Pana Burmistrza. Proszę. 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Pan Sekretarz Kosmalski udzieli odpowiedzi na zapytanie. Proszę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Pan Sekretarz. Proszę. 

Sekretarz Miasta i Gminy Pan Sławomir Kosmalski: 

Na początku marca Pan Burmistrz wydał decyzję dotyczącą lokalizacji stacji bazowej 

telefonii komórkowej w Świerczynie w nowo ustalonym miejscu, czyli na terenie boiska.                   

W chwili obecnej przygotowana jest dokumentacja do budowy zasilania energetycznego, 

która jest uzgadniana. Niebawem rozpocznie się budowa zasilania przez Inwestora. Kolejnym 

etapem będzie budowa stacji. Jak wynika z tego co przedstawiłem inwestycja jest w realizacji. 

Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Proszę Państwa, zrealizowaliśmy punkt 12. Przystępujemy do punktu 13 - wolne 

głosy i wnioski.  

Ad. 13. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 
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Korespondowałem z Panem Radny Dariuszem Bojkiem, który usprawiedliwiał swoją 

nieobecność. Ponadto przysłał prośbę, abym odczytał na sesji esemesa o następującej treści. 

Będę wdzięczny za przekazanie podczas sesji informacji, że z trzech szkół podstawowych                  

w naszej Gminie, tylko jedna weszła w projekt „Konstruktorzy marzeń”, który prezentowałem 

na jednym z posiedzeń Komisji Oświaty. Szkoła w Świerczynie nie, bo nie są w stanie 

finansowo udźwignąć tematu z powodu inwestycji związanej z pracownią fizyczno                           

-chemiczną. Szkoła w Kąkolewie – nie. Nie podali przyczyny dlaczego. Szkoła w Osiecznej                

- tak! Koszt zakupu warsztatu 2.000 zł pokryje Rada Rodziców. Dodatkowo wnioskowali                   

o 4.000 zł w Koperniku czyli w Centrum Nauki Kopernik, które otrzymali na rozbudowę 

projektu. Dodam, że zgłoszeń z całej Polski było ponad 70, wybrano 9, z czego 3 z terenu 

leszczyńskiego. SP Osieczna, SP nr 6 Leszno i ZST Leszno. Czy mogę liczyć na przekazanie 

tego Radnym? Pozdrawiam. Dariusz Bojek. Odpisałem, że Pan Radny może liczyć na 

odczytanie wiadomości. Jak napisałem, że odczytam, to Pan Radny napisał. Z rejonu 

leszczyńskiego 15 szkół bierze udział w projekcie „Konstruktorzy marzeń”, z czego 14 ma 

sfinansowany przez gminy zakup wózka, a tylko jedna SP Osieczna płaci ze środków Rady 

Rodziców. Kto jeszcze z Państwa chciałby zabrać głos w punkcie wolne głosy i wnioski? Nie 

widzę. Dziękuję. Panie Burmistrzu, czy rozpoczęły się prace nad programem wymiany 

pieców? 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Rozpoczęły się prace na temat programu wymiany pieców.           

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Czy Pan Burmistrz przewiduje, że jeszcze w czasie tej kadencji zajmiemy się tym tematem? 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Mamy zamiar uchwalić program wymiany pieców w takim terminie, abyśmy mogli rozpocząć 

nabór wniosków o dotację w październiku lub być może we wrześniu. Wszystko będzie 

zależeć od tego, w jakim terminie, wspólnie z Państwem Radnymi, uda nam się przygotować 

projekt takiego programu. Pewne działania w kierunku opracowania wspomnianego programu 

już podjęliśmy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Pani Radna Biała. Proszę.   

Radna Rady Miejskiej Pani Zofia Biała: 

Przypominam, że posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia odbędzie się o godz. 

12.00.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Kto z Państwa Radnych albo  Gości chciałby jeszcze zabrać głos w punkcie wolne głosy                       

i wnioski? Nie widzę. Dziękuję. Zamykam punkt 13. W punkcie 14 przystąpimy do 

głosowania nad przyjęciem protokołu ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

Ad. 14. Przyjęcie protokołu ostatniego posiedzenia Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Poddaję pod głosowanie przyjęcie protokołu XXXIII sesji Rady Miejskiej. Kto z Państwa 

Radnych jest za jego przyjęciem, proszę podnieść rękę – 13 głosów. Kto jest przeciw?                     

– 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 0 głosów. Dziękuję. Stwierdzam, że Rada Miejska 

w Osiecznej w obecności 13 Radnych jednomyślnie przyjęła protokół XXXIII sesji. 

Zamykam punkt 30. Przystępujemy do zakończenia obrad Rady Miejskiej. 

Ad. 15. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zamykam obrady XXXIV sesji Rady Miejskiej. Dziękuję Państwu za obecność i pracę na 

sesji. 
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           Protokołowała:                                         Przewodniczący obrad:                  

 

       Małgorzata Nowak                                                  Roman Lewicki 


